
Protokół  Nr XXX/05
z trzydziestej sesji Rady Gminy Męcinka

odbytej w dniu 31 marca  2005 r.

Godzina rozpoczęcia sesji – 10 15

Godzina zakończenia sesji – 14 30

Obecnych na sesji 14-tu radnych.
Nieobecny radny Franciszek Rudziec.

W trakcie otwarcia sesji  i realizacji punktu 2 nieobecna  radna Jolanta
Dubińska.

Na sesję Rady Gminy Przewodniczący zaprosił  i bardzo serdecznie przywitał :

1. Radnych Rady Gminy Męcinka,
2. Wójta Gminy,
3. Zaproszonych gości :

- Z-cę Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Panią Barbarę Dziasek,
- Z-cę  Naczelnika  Sekcji Prewencji starszego aspiranta policji Zbigniewa

Zawadzkiego,
- Dzielnicowego na teren gminy Męcinka Ryszarda Marciniaka,

4. Sołtysów wsi,
5. Dyrektorów szkół,
6. Przedstawiciela Nowej Gazety Jaworskiej redaktora -
7. Mieszkańców gminy.

Otwarcie sesji.
Otwarcia sesji Rady Gminy Męcinka dokonał Przewodniczący Rady Gminy
Stanisław  Prędkiewicz wypowiadając formułę „ Otwieram trzydziestą sesję
Rady Gminy Męcinka”. Na wstępie stwierdził, Ŝe na stan 15–tu radnych
obecnych jest 13-tu radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Gminy moŜe
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Następnie przedstawił porządek sesji, który przewidywał :
1. Zatwierdzenie protokołu z XXIX sesji.
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.
4. Informacja Kierownika Powiatowego Urzędu Pracy w Jaworze nt.

zwalczania bezrobocia w gminie.
5. Ocena stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i ochrony

przeciwpoŜarowej na terenie gminy.
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1/ Informacja Komendanta Policji w Jaworze nt. bezpieczeństwa, ładu i
porządku publicznego w gminie Męcinka za 2004 rok.
2/ Informacja Komendanta Gminnego OSP o stanie ochrony
przeciwpoŜarowej na terenie gminy za 2004 rok.

6. Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych z działalności za rok 2004.

7. Uchwalenie  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na rok 2005.

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :
          1/ zatwierdzenia Planu Rozwoju  miejscowości Męcinka,

2/ zatwierdzenia Planu Rozwoju miejscowości Piotrowice,
3/ określenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze

          socjalnym dla  uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Męcinka,
4/ zamiaru utworzenia Zespołu Szkół w Męcince,
5/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia sieci oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz ich obwodów na terenie
gminy Męcinka,
6/ wyraŜenia opinii na temat projektu uchwały Rady Powiatu w Jaworze
w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Jaworze,
7/ ustalenia zadań i zasad pracy i współpracy poszczególnych komisji
Rady w przygotowaniu materiałów do rozpatrzenia skarg przez Radę
Gminy oraz w sprawie rozpatrywania skarg przez Radę Gminy,
8/ programu współpracy gminy Męcinka z organizacjami pozarządowymi
w roku 2005,
9/ określenia  źródeł dochodów własnych i wydatków nimi
finansowanych wraz  ze wskazaniem jednostek budŜetowych , które
prowadzą rachunek dochodów własnych,
10/ ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach
gminnych na terenie gminy Męcinka,
11/ uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego,
12/ zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki,
13 / zmiany uchwały budŜetowej.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
10. Sprawy róŜne.
11. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka  nie wniosła zmiany do
porządku obrad.

Punkt 2 – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
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W sprawie protokołu  Nr XXIX/04   z sesji odbytej w dniu 28 lutego  2005 r.
radni nie wnieśli  Ŝadnych uwag ani wniosków.
Za przyjęciem protokołu z tej sesji głosowało 13-tu radnych (jednogłośnie).

Przewodniczący Rady  stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka przyjęła protokół z
dwudziestej dziewiątej  sesji, która odbyła się w dniu 28 lutego 2005r.

Punkt 3. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.

W sprawozdaniu z działalności za okres od 28 lutego do 31 marca br. Wójt
Gminy przedstawił następujące informacje :

„ 1/ Od 1 marca br. zatrudniłem w Urzędzie Gminy 4 osoby na odbycie staŜu
absolwenckiego i 1 osobę na przygotowanie zawodowe na okres 6  miesięcy.
Wynagrodzenie tych 5 osób  finansowane jest w całości przez Powiatowy Urząd
Pracy w Jaworze. Przyjąłem równieŜ 1 pracownika – na okres 3 miesięcy- na
zarządzanie gospodarką komunalną w gminie. Planuję od kwietnia stworzenie,
przy wsparciu finansowym Urzędu Pracy, grupy  6 –7 osobowej do małych prac
remontowych, konserwatorskich i naprawczych.
2/ 2-go  marca Wrocław uczestniczyłem w konferencji organizowanej przez
Urząd Marszałkowski pt. „Regionalna Konferencja Konsultacyjna Wstępnego
Projektu Narodowego Planu Rozwoju na lata 2007-2013” Jest to dokument
określający regionalne i sektorowe strategie rozwoju Polski z wykorzystaniem
krajowych i unijnych instrumentów finansowych.
3/ 4-go i 5-go  marca Polkowice uczestniczyłem w konferencji  pt. „ Wnioski z
wdraŜania funduszy strukturalnych w woj. dolnośląskim wobec wyzwań polityki
spójności UE w latach 2007-2013”  Jednym z wykładowców konferencji był
Ireneusz Ratuszniak Dyr. Wydziału Funduszy Europejskich i Rozwoju
Regionalnego UM,  który przedstawił „Kwalifikowalność wydatków w ramach
EFRR w okresie 2004-2006”
4/ 9-11 marca uczestniczyłem w VI Dolnośląskim Forum Samorządu
Terytorialnego pod hasłem „Pierwszy rok w UE”,. W czasie forum
przedstawiciele rządu zaprezentowali efekty nowej ustawy o dochodach j.s.t.
Stan prac nad NPR a takŜe sprawy związane z budową autostrad i dróg
ekspresowych we współpracy  z administracją samorządową. Omawiano
ponadto znaczenie przynaleŜności naszego kraju do UE w kontekście obszarów
wiejskich Dolnego Ślaska.
5/ 14 marca Mecinka odbyłem spotkanie z sołtysami i przedstawicielami kół
łowieckich w/s zniszczeń przez zwierzynę leśną upraw rolnych oraz dalszej
współpracy z kołami łowieckimi.
6/ 14 marca w godzinach przedpołudniowych wraz z Gminnym Komendantem
OSP sprawdziłem stan gotowości jednostek OSP na terenie gminy. O godz.
19,00 zorganizowałem spotkanie z Prezesami OSP podsumowując akcję



4

kontrolną i wyznaczyłem zadania dla poszczególnych jednostek w celu
zapobieŜenia powodzi podczas wiosennych roztopów duŜych mas śniegu.
Przygotowany do pracy był równieŜ Gminny Zespół Reagowania Kryzysowego.
7/ 17 marca wydałem Zarządzenie Nr 12/2005 w/s przyjęcia sprawozdania z
wykonania budŜetu Gminy Mecinka za 2004 rok. Sprawozdanie to zostało
przekazane wraz z zarządzeniem w dniu 23 marca RIO w Legnicy i
Przewodniczącemu Rady Gminy w Męcince.
8/ 21 marca uczestniczyłem w  części posiedzenia komisji Rewizyjnej Rady
Gminy na której przedstawiłem informacje z działań przeciwpowodziowych i
udzieliłem odpowiedzi na pytania członków komisji.
9/ W okresie ostatniego miesiąca trwały intensywne prace nad przygotowaniem
dokumentacji, uzgadniania zakresu robót, sporządzaniem kosztorysów,
przygotowaniem procedur zamówień publicznych do zadań inwestycyjnych
takich jak:

� dokończenie wodociągowania Kondratowa i Pomocnego, -
ogłoszono przetarg

�  remont budynku Urzędu Gminy, - wykonano nowe schody i
przygotowano specyfikację do ogłoszenia  przetargu na remont II
części budynku.

�  kanalizacja Piotrowice-Chełmiec II etap, - złoŜony wniosek do
ZPORR oraz przygotowane wnioski  o dotacje i poŜyczkę w
WOŚiGW

� zagospodarowanie terenów wokół gimnazjum w Mecince, -
uzyskano pozwolenie na budowę,

� odnowa wsi Piotrowice i Mecinka, - gotowe opracowania.
� termomodernizacja Sz.P. w Pomocnem – w trakcie przygotowania

projektu
� odbudowa mostu w Piotrowicach – jest promesa na 50 tys. zł.
� poszukiwania wody dla Sichowa – podpisana umowa z firmą

wrocławską na opracowanie projektu poszukiwań ujęcia wody.
� przygotowano studium projektowo-techniczno-ekonomiczne do

przeprowadzenia modernizacji oświetelenia  ciągów
komunikacyjncyh na terenie Gminy Mecinka przez firmę TECH-
MAR. Zaproponowana kompleksowa  modernizacja oświetlenia
drogowego Gminy Mecinka  wynosi wg. przedstawionego
kosztorysu 388.504, zł brutto.

� RozwaŜano równieŜ złoŜenie wniosku do INTEREG  IIIA na
modernizację obiektu po byłej szkole w Myślinowie, ale ze względu
na brak dokumentacji technicznej i brak projektu złoŜenie wniosku
do 13 maja nie jest moŜliwe. Jednak prace projektowe będą trwały
nadal aby przygotować kompletną dokumentację i wówczas składać
wnioski o środki pozabudŜetowe”.
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Radni nie zgłosili Ŝadnych zapytań w sprawie informacji.
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka przyjęła informację
dot. działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami do akceptującej
wiadomości.

Punkt 4. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.

Interpelacje na piśmie złoŜyli następujący radni :
Jerzy Głowiak. Mariola Mikołajczyk, Jerzy Prus, Edmund Sekuła.
Dokumenty te stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy poinformował zgłaszających, Ŝe na  zgłoszone
interpelacje  i zapytania  udzielona zostanie odpowiedź w końcowej części
obrad a w razie  niemoŜności jej udzielenia wyjaśnienie zostanie udzielone na
piśmie w terminie 14 dni.

Punkt 5. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jaworze nt.
zwalczania bezrobocia w gminie.

Informację nt. łagodzenia skutków bezrobocia przedstawiła Z-ca Dyrektora PUP
Pani Barbara  Dziasek.
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
W sprawie informacji głos zabrali :
Radny Jerzy Głowiak – czy z dotacji na rozpoczęcie działalności gospodarczej
ma moŜliwość skorzystać osoba posiadająca status osoby bezrobotnej.
Pani Z-ca Dyrektora odpowiedziała twierdząco.
Radny Jerzy Prus – czy spadek bezrobocia nie spowodowało przeniesienie
wypłaty świadczeń rodzinnych do gmin.
Pani Dziasek oznajmiła, Ŝe kwestia ubezpieczenia społecznego to jedno a
bezrobocie to druga strona.
Radna Mariola Mikołajczyk zwróciła się z zapytaniem odnośnie wysokości
dotacji na rozpoczęcie działalności gospodarczej. Pani Dziasek poinformowała,
Ŝe jest to dotacja w wys. 11 tys.zł.
Więcej pytań w sprawie działalności PUP w zakresie zwalczania bezrobocia nie
było.

Punkt 6. Ocena stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i ochrony
przeciwpoŜarowej na terenie gminy.

1/ Informacje nt stanu bezpieczeństwa  na terenie gminy Męcinka za 2004 rok
przedstawił Zastępca Naczelnika  Sekcji Prewencji starszy aspirant policji
Zbigniew Zawadzki.
Informacja zawierała analizę  przestępczości w porównaniu do roku 2003. Z
analizy wynika, Ŝe odnotowany został spadek przestępstw.
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Najwięcej przestępstw  odnotowano w kategorii przeciwko  mieniu.
Obecni zapoznali się równieŜ  z postępowaniem policji w sprawach o
wykroczenia a takŜe  danymi odnośnie przestępczości nieletnich.  Poruszony
został temat bezpieczeństwa w ruchu  drogowym.
W sprawie  informacji głos zabrał radny Jerzy Prus.
Podziękował  za większe doglądanie wsi Małuszów w roku ubiegłym, za
pojawianie się patrolu zmotoryzowanego. Problemem z jakim boryka się
miejscowości, bo nie tylko  Małuszów to spoŜywanie alkoholu pod sklepami i w
innych miejscach publicznych. Zaczyna się lato , są ławki k/ stawu na których
chciałoby się widzieć matki z dziećmi a nie spoŜywających alkohol. Dlatego teŜ
prosi o zwrócenie szczególnej uwagi na wyeliminowanie tego zjawiska.
Radna Mariola Mikołajczyk z Przybyłowic – dwa lata temu  ustawione zostały
znaki ograniczające tonaŜ  samochodów. Kierowcy zjeŜdŜają z drogi krajowej
Nr 3, aby uniknąć kontroli drogowej i  przejeŜdŜają przez wieś. Dlatego tez
prosi o  skierowanie  patroli na drogę przechodzące przez Przybyłowice aby
wyeliminować to zjawisko.

Radni nie zgłosili innych zapytań w sprawie informacji.

2/ Następnie o zabranie głosu Przewodniczący Rady poprosił Komendanta
Gminnego OSP Wiesława Gregulskiego celem  przedstawienia informacji o
stanie ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy za 2004 rok.
Sprawozdanie Komendanta zawierało następujące dane :

- Charakterystyka terenu działania;
- Organizacja ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy, w tym

jednostki OSP , samochody i sprzęt silnikowy;
- Działania organizacyjne Zarządu Gminnego w zakresie  funkcjonowania

poszczególnych jednostek OSP;
- Alarmowanie OSP;
- Sprzęt łączności radiowej;
- Analiza zdarzeń w latach 2003 – 2004 na terenie gminy Mecinka ;
- Kursy, szkolenia i  narady;
- Porozumienia  na szczeblu powiatu o współdziałaniu w ramach KSRG;
- Współpraca Komendanta Gminnego z przedstawicielami OSP oraz

Komendą Powiatową PSP w Jaworze;
- Współpraca międzynarodowa.

W sprawie przedstawionego sprawozdania glos zabrał Wójt Gminy i zauwaŜył,
ze w stosunku do roku 2003 w roku 2004 zmalała liczba wyjazdów do zdarzeń z
240 do 170, co wiąŜe się z  wydatkami na ekwiwalent dla  straŜaków
ochotników. Wójt dodał, Ŝe Ochotnicze StraŜe PoŜarne otrzymują środki wg
potrzeb i  dotacja na ten cel nie wzrasta.
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Punkt 7.  Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych z działalności za rok 2004.

Sprawozdanie z wykonania zadań wynikających z Gminnego Programu
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w  2004 roku przedstawił
Przewodniczący Komisji Daniel Śmiłowski.
Sprawozdanie zawierało następujące informacje :
„W dniu 07. stycznia 2004 r. zawarto umowę z firmą „Usługi Psychologiczne”
Piotr Barczak, na prowadzenie Punktu Konsultacyjnego w Piotrowicach. Punkt
konsultacyjny zgodnie z umową czynny jest dwa razy w miesiącu i przyjmuje
wszystkie osoby wskazane przez GKRPA a takŜe zgłaszających się bez wezwań.
W wyniku zgłoszeń przez policję i  GOPS do Punktu Konsultacyjnego wysłano
65 wezwania osobom naduŜywającym alkohol. Łącznie do punktu zgłosiło się 52
osoby z rozpoznaniem uzaleŜnienia od alkoholu, 29 osób współuzaleŜnionych ,
12 ofiar przemocy domowej, 1 osoba z podejrzeniem o zaŜywanie narkotyków. Z
tego 7 osób podjęło   leczenie odwykowe w Ośrodku Terapii UzaleŜnień w
Szklarskiej Porębie. Dodatkowo konsultowano 4 osoby w Poradni Leczenia
UzaleŜnień w Szklarskiej Porębie. Przeprowadzono 10 wyjazdów do osób, które
nie zgłosiły się na wezwania komisji. Dwa wyjazdy do szkoły podstawowej w
związku z wezwaniem pedagoga (rozmowy z uczniami gimnazjum). W roku 2004
na jeden dyŜur w punkcie przeciętnie zgłasza się około 10 osób.
  Kwota utrzymania punktu – 9.842,79- zł
Przeprowadzono program profilaktyczny „INTEGRACJA” 3 klasach V szkół
podstawowych i 2 klasach gimnazjum. Program składał się z  trzech modułów
(integracja klasy, informacja o środkach zmniejszających świadomość,
ćwiczenia zachowań asertywnych). Jak naleŜało się spodziewać wraz z wiekiem
rośnie ilość uczniów mających problem z uŜywkami i trzeźwością.  Stosunkowo
brak danych z Pomocnego niewielu uczniów doświadcza alkoholizmu rodziców,
PowaŜnym problemem jest natomiast doświadczanie przemocy w szkole – tutaj
uczniowie  wskazali głównie na poniŜanie. Niemniej wyraźnie widoczny jest
wysoki poziom agresji wśród uczniów (50,4 % uczniów doświadczyło przemocy
w szkole) co bardzo utrudnia, i tak niełatwą prace wychowawczą.
Główne wskazania z realizacji programu zmierzały więc do ucznia, uczniów
radzenia sobie z agresją i wzmocnienia zdolności do zachowań asertywnych.
Program zakończył się anonimowymi ankietami 117 uczniów, z których wynika:

• 12 uczniów pali papierosy
• 29 zna juŜ z autopsji stan nietrzeźwości
• kontakt z narkotykami miało 6 uczniów
• przemoc w domu doświadczyło 5 uczniów
• przemoc w szkole doświadczyło 59 uczniów
• 9 uczniów wychowuje się w rodzinach alkoholowych
• 12 uczniów wyrasta w rodzinach, gdzie naduŜywa się alkoholu
Koszt programu 5.400,00
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DoŜywianie dzieci w szkołach – 10.000,- zł.
Zorganizowano wypoczynek zimowy w czasie ferii pod hasłem „Wesołe Ferie
2004” wraz z programem profilaktycznym. KaŜda szkoła otrzymała kwotę 2.000,
zł. łączna kwota wydatkowania 7.850,81.00,- zł.
Przyznano środki w wysokości 891,00,- zł na zakup opału dla Klubu „Azyl” w
Jaworze.
Dofinansowano Powiatowe Wiosenne Biegi Przełajowe w Bogaczowie  w
kwocie 300,- zł.
Dofinansowano Festyn Rodzinny „Familiada”  organizowany przez Szkołę
Podstawową w Męcince w kwocie 302,63.- zł.
Zorganizowano wypoczynek letni dla dzieci i młodzieŜy szkolnej w ramach akcji
„Bezpieczne Wakacje 2004”wraz z programem profilaktycznym. Kandydatów
na obóz w Rozewiu wyłoniła pedagog szkolny wraz z  Kierownikiem  GOPS. Na
wypoczynek letni pojechało 20  w kwocie 14.000,00- zł..
Zorganizowano wyjazd na wypoczynek letni dzieci wraz z programem
profilaktycznym do Jeretin pod Bukovou (Czechy) dla grupy 20 osobowej ( w
tym 6  osób wyjazd został sfinansowany z środków GKRPA nabór kandydatów
przeprowadził pedagog szkolny )
Koszt –3.646,10
Gminna Komisja  Rozwiązywania Problemów alkoholowych odbyła 2
posiedzenia. Kwota – 1.075,55,- zł.
Dział 851 „ Ochrona zdrowia”
Plan            - 62 000,00
Wykonanie – 57 025,18
Środki wydatkowano na:

- doŜywianie dzieci w szkołach – 10.000,00
- dotacje do wypoczynku letniego – obóz ZHP – 14.000,00
- diety członków Komisji – 1.075,55
- opłaty za gaz w punkcie konsultacyjnym – 706,60
- telefony w punkcie konsultacyjnym – 569,76
- umowa zlecenie terapeuta  w punkcie konsultacyjnym – Barczak –

8.566,43
- szkolenia  - 625,00
- delegacje – 68,40
- zakup materiałów edukacyjnych – 7.850,81
- zakup węgla dla klubu „Azyl” plus materiały biurowe – 3.214,45
- finansowanie imprez sportowych – 602,63
- środki na kolonie w Czechach – 3.646,10
- program profilaktyczny dla szkół  „Integracja” – 5.400,00
- ksiąŜki edukacyjne o uzaleŜnieniu – 700,00”

W sprawie przedstawionego sprawozdani  radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani
zapytań.
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Punkt 8. Uchwalenie  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na rok 2005.

Następnie Rada Gminy przeszła do uchwalenia Gminnego Programu
Profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2005.
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe Komisja Zdrowia, Oświaty,
Kultury, Sportu i Opieki Społecznej zapoznała się  z projektem  programu  i
zaopiniowała go pozytywnie. RównieŜ Komisja Porządku Publicznego i
Ochrony PrzeciwpoŜarowej nie wniosła Ŝadnych uwag do programu.

Projekt programu wraz z projektem uchwały w sprawie jego uchwalenia
przedstawił Z-ca Wójta.
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  uchwalenie Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2005 w
przedstawionym brzmieniu.
Za podjęciem uchwały głosowało 13 – tu radnych (jednoglosnie). W trakcie
rozpatrywania projektu salę opuścił po uprzednim zwolnieniu się z dalszego
uczestnictwa w obradach  radny Wojciech Lichoń.
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka  uchwaliła Program
Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  na rok 2005 i
uchwała Nr XXX/128/05 w tej sprawie stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Punkt 9. Rozpatrzenie i podjęcie  uchwał w sprawie :

1/ Jako pierwszy dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył
zatwierdzenia Planu Rozwoju  miejscowości Męcinka.
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe Komisja  Planowania i
BudŜetu zapoznała się z projektem uchwały i  zaopiniowała go pozytywnie.

Projekt uchwały w tej sprawie przedstawił Z-ca Wójta.
W sprawie planu rozwoju Męcinki oraz projektu uchwały w sprawie jego
zatwierdzenia radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zatwierdzenie Programu Rozwoju
miejscowości Męcinka zgodnie z przedstawionym brzmieniem.
Za zatwierdzeniem programu glosowało  13 – tu radnych (jednogłośnie).
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Programu Rozwoju miejscowości
Męcinka i uchwała Nr XXX/129/05 w tej sprawie stanowi załącznik  do
niniejszego protokołu. .
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2/ Kolejny przedłoŜony do rozpatrzenia   projekt uchwały dotyczył
zatwierdzenia Planu Rozwoju  miejscowości Piotrowice.
Projekt Planu przedstawił Z-ca Wójta .
Przewodniczący Rady  poinformował obecnych, Ŝe Komisja  Planowania i
BudŜetu zapoznała się z projektem uchwały i  zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt Planu wraz z projektem uchwały w sprawie jego zatwierdzenia
przedstawił Z-ca Wójta .
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków w sprawie Planu rozwoju
Piotrowic oraz projektu uchwały w sprawie jego  zatwierdzenia.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w tej  sprawie.
Za zatwierdzeniem Planu rozwoju miejscowości Piotrowice głosowało 13-tu
obecnych na sesji radnych (jednogłośnie).
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu rozwoju miejscowości
Piotrowice i uchwała Nr XXX/130/05 w tej sprawie stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.
W  sprawie  uchwalonych planów radny Jerzy Prus zwrócił się z zapytaniem
jakie szanse ma miejscowość Małuszów aby objęta została takim planem.
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe naleŜy opracować plany dla kaŜdej miejscowości i
racjonalnie korzystać z programu odnowy wsi.
Jerzy Prus zwrócił się z zapytaniem jakie korzyści z tego  programu mogą
odnieść właściciele posesji.
Wójt Gminy przypomniał o zorganizowanym w miesiącu marcu spotkaniu
sołtysów i Komisji Rolnictwa w sprawie przybliŜenia zagadnień dot.
Kompleksowej przebudowy wsi. Na temat ten wypowiadał się Przewodniczący
Rady Krotoszyce, który osobiście zaangaŜował się w kompleksową przebudowę
wsi w swojej gminie. Przekazał wówczas informacje dot. zawiązania się
stowarzyszenia, które  przygotowywało całe przedsięwzięcie i występowało z
wnioskiem o sfinansowanie kompleksowej przebudowy miejscowości Krajewo.
 „ Aby wejść w program kompleksowej przebudowy wsi zgodę musi wyrazić 100
% właścicieli działek.
Kompleksowa przebudowa wsi powinna obejmować  szerokie przedsięwzięcia,
jeŜeli wieś uzna, Ŝe chce robić drogi transportu rolniczego, to naleŜy teŜ robić
rowy, mostki i melioracje. Scalanie gruntów  i remonty dróg odbywają się bez
kosztów rolnika. 20 % kosztów inwestycji dot. melioracji ponosi rolnik .
MoŜliwym jest w kompleksowej przebudowie wsi  wykonanie  elewacji budynków
mieszkalnych, zgodnie  z  projektem – koszt właściciela 20 %”.

3/ Kolejny  dołączony do materiałów  projekt uchwały dotyczył określenia
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla
uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Męcinka,
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Przewodniczący rady poinformował obecnych, ze Komisja Zdrowia, Oświaty,
Kultury, Sportu i Opieki Społecznej przeanalizowała projekt uchwały  w
sprawie regulaminu i nie wniosła uwag do zapisów w regulaminie.
Z projektem regulaminu zapoznała się równieŜ Komisja Planowania i BudŜetu.

Projekt uchwały zawierającej regulamin przedstawił Z-ca Wójta.
Po przedstawieniu poinformował obecnych, Ŝe oczekiwania  nie będą
zrealizowane z uwagi na duŜe zapotrzebowanie a mała dotację na to zadanie. .
Przedstawił stanowisko Związku Miast Polskich w sprawie  wprowadzenia
zadania dla gmin w okresie, gdy gminy w większości zatwierdziły budŜety, nie
uwzględniając takich zadań i problem ten przedstawiły jako najistotniejszy. Z-ca
Wójta przytoczył treść stanowiska w części :
„Oznacza to, Ŝe gminy na własny koszt  muszą tworzyć etaty  obsługi
programów stypendialnych (przyjmowanie wniosków, weryfikacja ich
prawdziwości oraz wypłacanie świadczeń).
Wyrazem naruszenia samorządności jest zapis  art. 90m w rozdziale 8a. Zgodnie
z nim wójt (burmistrz, prezydent) nie moŜe powierzyć wypłacania stypendiów
socjalnych ośrodkom pomocy społecznej. Jest to niedopuszczalna ingerencja  w
sposób organizacji zadania własnego gminy, ingerencja niezrozumiała i
nielogiczna. Ośrodki pomocy społecznej  dysponują wykwalifikowanymi
pracownikami i bazą umoŜliwiającą  identyfikacje i weryfikację  beneficjentów
udzielanej pomocy stypendialnej. Ustawa więc narzuca konieczność dublowania
działań ośrodków  pomocy społecznej, wymusza tworzenie dwóch baz danych
oraz powstawanie zbędnych kosztów. Przepis ten naleŜy natychmiast zmienić”
I dalej :
„ Zarząd Związku stwierdza z pełną odpowiedzialnością, Ŝe zmiana ustawy z
dnia  z 16 grudnia jest  przykładem złego prawa:

- przerzucanie na samorząd kosztów społecznych i materialnych
obietnic rządu bez pokrycia,

- niespójność przepisów i niechlujstwo ich formułowania ,
- nieuzasadnione ograniczenia dotyczace  sposobu realizacji zadania

własnego,
to argumenty, które musimy powtórzyć nie po raz pierwszy”

Dodał, Ŝe w gminie Męcinka złoŜonych zostało 300 wniosków, z czego 252
kwalifikuje się do otrzymania stypendium.
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do  zawartego w uchwale
regulaminu.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie
określenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
dla  uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Męcinka w przedstawionym
brzmieniu.
Za podjęciem uchwały glosowało 13-tu obecnych na sesji radnych
(jednogłośnie)
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Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie określenia regulaminu udzielania pomocy
materialnej o charakterze socjalnym dla  uczniów zamieszkałych na terenie
Gminy Męcinka i uchwała Nr XXX/131/05 w tej sprawie stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. .

4/ Kolejny dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył zamiaru
utworzenia Zespołu Szkół w Męcince.
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe z projektem tej uchwały
zapoznała się Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej i
zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Wójta.
Poinformował obecnych, Ŝe po otrzymaniu opinii Kuratora Oświaty  w sprawie
utworzenia Zespołu będzie moŜna  podjąć  uchwałę o utworzeniu zespołu.
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag  ani wniosków w tej sprawie.
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie  podjęcie uchwały w sprawie
zamiaru utworzenia  Zespołu Szkół w Męcince.
Za podjęciem uchwały glosowało  12 –tu obecnych na sali obrad radnych
(jednogłośnie).
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie zamiaru utworzenia Zespołu Szkół w Męcince i
uchwała Nr XXX/132/05 w tej sprawie stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

5/ Kolejny dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył  zmiany uchwały
w sprawie ustalenia sieci oddziałów   przedszkolnych w szkołach podstawowych
oraz ich obwodów na terenie gminy Męcinka,

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe z projektem tej uchwały
zapoznała się Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej i
zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Wójta.
W sprawie projektu uchwały radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków.
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały zmieniającej
uchwałę w sprawie ustalenia sieci oddziałów   przedszkolnych w szkołach
podstawowych oraz ich obwodów na terenie gminy Męcinka w przedstawionym
brzmieniu.
Za podjęciem uchwały głosowało 12 – tu obecnych na sali obrad radnych. ( W
trakcie rozpatrywania i podejmowania uchwały sale obrad opuścił radny
Franciszek Lulek).
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę zmieniającą  uchwałę w sprawie ustalenia sieci oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz ich obwodów na terenie gminy
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Męcinka i uchwała w tej sprawie Nr XXX/133/05 stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

6/ Kolejny dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył wyraŜenia opinii
na temat projektu uchwały Rady Powiatu w Jaworze w sprawie przekształcenia
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Jaworze.

Przewodniczący Rady omówił projekt uchwały Rady Powiatu w Jaworze w
sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Jaworze  oraz uzasadnienia do projektu uchwały. Zaznaczył, Ŝe
podjęcie uchwały przez Radę Powiatu w brzmieniu przedstawionym w projekcie
będzie przede wszystkim uporządkowaniem  Statutu  Zakładu do stanu
faktycznego, tj. wykreśleniu ze statutu  nieistniejących juŜ  poradni  i oddziałów.

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków w sprawie projektu uchwały
Rady Powiatu.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie przez
Radę projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie  przekształcenia
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Jaworze.

Za pozytywną opinią w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Jaworze głosowało 12 tu obecnych na sali obrad radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia opinii w sprawie projektu uchwały Rady
Powiatu w sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Jaworze i uchwała Nr XXX/134/05 w tej sprawie stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

7/ Następny dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył ustalenia zadań
i zasad pracy i współpracy poszczególnych komisji Rady w przygotowaniu
materiałów do rozpatrzenia skarg przez Radę Gminy oraz w sprawie
rozpatrywania skarg przez Radę Gminy
Przewodniczący Rady Gminy w sprawie projektu uchwały wyjaśnił, Ŝe zgodnie
z Kodeksem postępowania administracyjnego Rada Gminy jako organ
uprawniona jest do przyjmowania skarg i ich rozpatrywania. Aby czynności te
były właściwie wykonywane niezbędne jest ustalenie procedury postępowania w
tych sprawach.
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie podjecie uchwały w sprawie
ustalenia zadań i zasad pracy i współpracy poszczególnych komisji Rady w
przygotowaniu materiałów do rozpatrzenia skarg przez Radę Gminy oraz w
sprawie rozpatrywania skarg przez radę gminy w przedstawionym brzmieniu.
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Za podjęciem uchwały glosowało 12 – tu obecnych na sali obrad radnych
(jednogłośnie).
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie ustalenia zadań i zasad pracy i współpracy
poszczególnych komisji Rady w przygotowaniu materiałów do rozpatrzenia
skarg przez Radę Gminy oraz w sprawie rozpatrywania skarg przez Radę Gminy
i uchwała Nr XXX/135/05 w tej sprawie stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

8/ Następny dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył programu
współpracy gminy Męcinka z organizacjami pozarządowymi w roku 2005.

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe projekt tej uchwały
analizowała Komisja Planowania i BudŜetu i zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy.
Radni nie wnieśli uwag ani wniosków do projektu uchwały.
Przewodniczący Rady poddał pod glosowanie podjęcie uchwały w
przedstawionym brzmieniu.
Za podjęciem uchwały glosowało  12 - tu obecnych na sali obrad radnych.
Przewodniczący Rady stwierdził, ze Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie programu współpracy gminy Męcinka z
organizacjami pozarządowymi w roku 2005 i uchwała Nr XXX/136/05 w tej
sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

9/ Następny dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył określenia
źródeł dochodów własnych i wydatków nimi finansowanych wraz  ze
wskazaniem jednostek budŜetowych , które prowadzą rachunek dochodów
własnych.
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe projekt tej uchwały
analizowała Komisja Planowania i BudŜetu i zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt uchwały  przedstawił Skarbnik Gminy , w uzasadnieniu do uchwały
podał, ze podjecie takiej uchwały pozwoli na  zwiększenie dochodów przez
szkoły we własnym zakresie. Wydatkowanie ich natomiast pozwoli na
zmniejszenie  zakupów z budŜetu gminy.
W sprawie projektu uchwały Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w
przedstawionym brzmieniu.
Za podjęciem uchwały  glosowało  12 – tu obecnych na sesji radnych
(jednogłośnie).
Przewodniczący rad stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie określenia  źródeł dochodów własnych i wydatków
nimi finansowanych wraz  ze wskazaniem jednostek budŜetowych , które
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prowadzą rachunek dochodów własnych i uchwała Nr XXX/2005/05 w tej
sprawie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

10/ Kolejny do rozpatrzenia projekt uchwały dotyczył ustalenia stawek opłat za
zajęcie pasa drogowego na drogach  gminnych na terenie gminy Męcinka .

Przewodniczący Rady  poinformował obecnych, ze projekt tej uchwały
analizowała Komisja Planowania i BudŜetu i zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt uchwały odczytał Skarbnik Gminy.
Radni nie wnieśli uwag ani wniosków do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie  uchwały  w sprawie
ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na drogach  gminnych na
terenie gminy Męcinka.
Za podjęciem uchwały glosowało 12 –tu obecnych na sali obrad radnych
(jednogłośnie).
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego na
drogach  gminnych na terenie gminy Męcinka i uchwała w tej sprawie Nr
XXX/128/05 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

11/ Kolejny do rozpatrzenia projekt uchwały dotyczył uchwalenia wieloletniego
programu inwestycyjnego .

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe projekt tej uchwały  równieŜ
analizowała Komisja Planowania i BudŜetu i zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Na wstępie nawiązał do
podjętych uchwał w roku poprzednim w sprawie uchwalenia wieloletniego
planu inwestycyjnego a następnie podjęcie uchwały w sprawie jego zmiany.
Proszę Wójta Gminy o przedstawienie  projektu uchwały. Dodał , ze zachodzi
potrzeba aby plan ten określić „programem”, gdyŜ we wnioskach do funduszy
jest mowa o programach. Dlatego teŜ przedstawiony został wieloletni program
inwestycyjny, obejmujący zadania  zapisane w poprzednich uchwałach oraz  w
dziale II  Budowa sieci wodociągowej dopisano 2 zadania.
Pod poz. 3 dopisano zadanie  obejmujące  wykonanie sieci  wodociągowej do
budynków mieszkalnych osadniczo wyodrębnionych we wsi Kondratów.
Pod poz. 4  dopisano  zadanie  obejmujące wykonanie  lokalnego wodociągu do
budynków  mieszkalnych od 1 do 11 we wsi Pomocne.
W sprawie projektu uchwały radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków.
Czy ktoś z państwa radnych pragnie zabrać głos w sprawie  projektu uchwały.
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie
uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego w przedstawionym
brzmieniu.
Za podjęciem uchwały glosowało 12 –tu radnych,  1 radny wstrzymał się od
głosowania. Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez
głosowanie  podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu
inwestycyjnego i uchwała Nr XXX/139/05 w tej sprawie stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

12/ Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki
przedstawił Skarbnik Gminy Józef Święcicki. Przedstawiając uzasadnienie do
projektu uchwały oznajmił, Ŝe zachodzi konieczność wykonania dodatkowych
zadań tj.  wykonanie lokalnego wodociągu do budynków mieszkalnych od nr 1
do nr 11 we wsi Pomocne a takŜe wykonanie sieci wodociągowej do budynków
mieszkalnych osadniczo wyodrębnionych we wsi Kondratów .
PoŜyczka przeznaczona zostanie na częściowe sfinansowanie tych zadań
inwestycyjnych
Zadania te nie zostały ujęte w projekcie budowy  wodociągu,  na podstawie
którego skosztorysowano  wydatki. Zadania to muszą  być zrealizowane
równocześnie z prowadzoną inwestycją aŜeby osiągnięty został efekt
ekonomiczny zadania tj. 100 % przyłączy.
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu
uchwały.
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe zgodnie z art. 58  ust. 2
ustawy z dnia  8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym podjęcie uchwały
dotyczącej zobowiązań finansowych wymaga bezwzględnej większości głosów
w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady.
Następnie poddał pod głosowanie  podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia
długoterminowej poŜyczki w brzmieniu przedstawionym radnym w projekcie
uchwały.
Za podjęciem uchwały glosowało 13 – tu obecnych radnych (jednogłośnie).
Wcześniej salę obrad opuścił radny Wojciech Lichoń.
Przewodniczący Rady stwierdził, ze Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę  w
sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki i uchwała w tej sprawie Nr
XXX/140/05 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

13/ Ostatni dołączony do materiałów projekt uchwały dotyczył  zmiany uchwały
budŜetowej na rok 2004.
Przewodniczący Rady poinformował obecnych, Ŝe Komisja Planowania i
BudŜetu zapoznała się z projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie.
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy.
Na wstępie  poprosił o uwzględnienie dodatkowych zmian w projekcie uchwały:
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W dochodach  zapisanie  działu 750 – Administracja publiczna, rozdział 75011
Urzędy Wojewódzkie  i zmniejszyć dochody o kwotę 530,00 zł  w paragrafie
2360 a zwiększyć o tę kwotę w paragrafie  0690.
Pozostałe przedstawione  w projekcie uchwały zmiany dotyczące planu
dochodów  pozostawić bez zmian.
W wydatkach natomiast o uwzględnienie następujących  zmian :
W dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo , rozdział 01010 Infrastruktura
wodociągowa i sanitacyjna wsi  w paragrafie  6050  zwiększyć  wydatki  na
budowę wodociągu we wsi Kondratów o kwotę  70.500 a nie jak w
przedstawionym wcześniej  projekcie ( było 60.000 ).
W tym samym dziale, rozdziale  w paragrafie 6050 zwiększyć  wydatki na
budowę wodociągu we wsi Pomocne o kwotę 242.600 a nie jak w
przedstawionym  wcześniej projekcie ( było 180,000).
W tym samym dziale, rozdziale w paragrafie  6059 zwiększyć  wydatki  na
kanalizacje Piotrowice – Chełmiec o kwotę 231.800 zł a nie jak  w
przedstawionym wcześniej projekcie (było 331.800).
W tym samym dziale utworzyć dodatkowy rozdział 01036 Restrukturyzacja i
modernizacja  sektora Ŝywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich  i  w
poszczególnych paragrafach  6058 i 6059 zapisać wszystkie zwiększone
wydatki w poprzednim projekcie (ujęte były w rozdziale  01038). Dodał, ze
zmiana ta wynika z wprowadzanych zmian w klasyfikacji, konta z funduszy
europejskich są róŜnie oznaczane w zaleŜności od programu.
W rozdziale 01038 pozostawić zmniejszony wydatek w paragrafie 6059 dot.
kwoty 225.000.
Zapisać w  projekcie uchwały w wydatkach  dodatkowy dział 700 – Gospodarka
mieszkaniowa , rozdział 70004 – RóŜne jednostki obsługi gospodarki
mieszkaniowej i komunalnej  i w paragrafie 4260 Zakup energii zapisać
zmniejszenie wydatków o kwotę 40.100.
Pozostałe przedstawione  w projekcie uchwały zmiany dotyczące planu
wydatków   pozostawić bez zmian.
W sprawie projektu uchwały Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w
przedstawionym brzmieniu. Za podjęciem uchwały glosowało 13 tu obecnych
na sesji radnych (jednogłośnie).
Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na rok 2004 i uchwała
Nr XXX/141/05 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Punkt 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych .

W sprawie zgłoszonych interpelacji i zapytań Wójt Gminy poinformował, Ŝe
wyjaśnienia radni otrzymają na piśmie, część z nich  przekazanych zostanie  do
właściwych instytucji. Poinformował , ze wszystkie dotychczas zgłoszone
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interpelacje, wnioski i zapytania zostaną zbilansowane. Przyjęty zostanie
harmonogram prac i utworzona od kwietnia grupa zajmie się ich realizacją.

Punkt 10. Sprawy róŜne.

W sprawach róŜnych Wójt Gminy poinformował, Ŝe po I półroczu
przeanalizowany zostanie budŜet i jeŜeli  będzie taka moŜliwość to chciałby
uwzględnić w wydatkach w roku bieŜący środki na  remonty obiektów
sakralnych.
Radny Jan Krupiński poparł propozycję Wójta – uznał, Ŝe parafianie dosyć
własnych środków i pracy  wkładają w poprawę obiektów. Min. mieszkańcy
Sichowa ostatnio remontowali mur wokół kościoła.
Radny Jerzy Prus – naleŜy zwrócić uwagę na fakt, Ŝe świetlice są w opłakanym
stanie.
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe od 2 kwietnia przychodzi grupa pracowników, którzy
min. zajmą się remontami  obiektów komunalnych.
Poinformował obecnych, Ŝe Komendant Powiatowy  Państwowej StraŜy
PoŜarnej zwrócił się z prośbą do wszystkich gmin z terenu powiatu Jaworskiego
o dofinansowanie zakupu nowego samochodu z podnośnikiem.
Radny Jerzy Prus  stwierdził, Ŝe na sesji brak jest informacji Komendanta
Powiatowego odnośnie realizacji zadań przez Powiatową StraŜ PoŜarną w
zakresie gaszenia poŜarów na terenie gminy.
Wynika z tego, ze jednostki OSP radzą sobie same  przy gaszeniu poŜarów.
Komendant Gminny wyjaśnił Ŝe w informacji podane zostały wszystkie poŜary,
gdyŜ we wszystkich tych zdarzeniach brały udział jednostki OSP z terenu
gminy. Odnośnie zakupu samochodu  z podnośnikiem hydrologicznym wyjaśnił
Ŝe dotychczasowy jest juŜ zuŜyty, ponadto gmina  bardzo często korzystała z
będącego w powiecie na stanie i pomoc w zakupie uwaŜa za zasadną.
Wójt Gminy poinformował obecnych, Ŝe Komenda Powiatowa Policji równieŜ
zwróciła się z prośbą o pomoc w zakupie samochodu .
Radny Jerzy Prus poinformował, Ŝe w latach poprzednich Gmina równieŜ
dokładała się do zakupu samochodu i jak jest taka potrzeba naleŜy  saię
dołączyć obecnie.
Wójt Gminy poprosił o akceptację  podjęcia działań mających na celu
dofinansowanie zakupu podnośnika i samochodu dla Policji.

Punkt 11. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  Rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji.
Podziękował  Radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach.
Trzydziestą sesję ogłosił za zamkniętą.
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Protokołowała :

Małgorzata  Rodzeń


